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El PS assegura que no té clar si el
Govern té autèntic interès d’apli-
car de forma efectiva els acords
d’intercanvi d’informació signats
amb diversos països. Entre ells, la
preocupació principal és per la
implementació del conveni sig-
nat amb França. Així ho va ex-
pressar el líder del grup parla-
mentari de l’oposició, Jaume
Bartumeu, que va avançar la in-
tenció de realitzar un estricte
control a l’executiu en aquesta
matèria.

D’aquesta manera es va mani-
festar el president del grup so-
cialdemòcrata després de la reu-

nió que va mantenir a París amb
la representant personal del Co-
príncep francès, Sylvie Hubac.
Durant la trobada es van abordar
assumptes tant sobre la futura
vinculació d’Andorra i la Unió
Europea com de les relacions
amb França. En aquest darrer
àmbit, dos eixos van destacar.
D’una banda, la situació del con-
veni que ha de servir per evitar la
doble imposició. De l’altra, la ne-
cessitat que l’acord d’intencanvi

d’informació fiscal funcioni de
forma efectiva. El text, va recor-
dar Bartumeu, ja està en vigor pe-
rò, a la vegada, el líder socialde-
mòcrata va voler posar en relleu
que “el dubte és si s’està aplicant”.
I és que el cap de l’oposició va
afirmar que “la informació de
què disposo em fa pensar que
Govern és reticent a aplicar-ho”. 

El parlamentari del PS va dei-
xar clar que la seva formació no
es pensa quedar de braços
creuats davant aquesta situació.
“Utilitzarem el canal que corres-
pon, que és el del control al Go-
vern”, va explicar, tot avançat la
possibilitat d’accions en l’àmbit

del Consell General. Bartumeu va
remarcar que “tot el que afecta la
credibilitat d’Andorra com a Estat
ens preocupa, i molt”. 

IMPOST DE LA RENDA I CDI

Sobre el futur conveni que eviti la
doble imposició, Bartumeu va
tornar a insistir que perquè sigui
realment efectiu cal una darrera
peça en el trencaclosques del
nou marc fiscal: l’impost de la
renda. El líder del PS va aprofitar
la visita a Hubac per explicar-li
els principals detalls del projecte
d’aquest tribut que, va recordar,
la seva formació “duia al progra-
ma electoral, cosa que DA no”. Se-

gons va apuntar, durant la reunió,
“li he recordat la qüestió de l’IGI”,
tot fent referència que va ser el
seu grup i no el Govern qui va en-
trar a tràmit la proposició de llei,
possibilitat que no descarta que
s’acabi repetint amb aquesta figu-
ra tributària. “Tenim avançada
l’elaboració d’aquesta qüestió”, va
assegurar, després de reiterar que
“sense aquest impost ja es poden
signar tants convenis com es vul-
guin perquè cap d’ells serà apli-
cable”.  

L’acord monetari també va ser
un tema de conversa sobre el
qual Bartumeu va expressar “por
perquè anem endarrerits”. 

Bartumeu assegura que la formació té “molt
avançat” el text sobre l’impost de la renda
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